
Satakunnan hyvinvointialueen vanhusneuvoston kuulumiset  

 

Satakunnan vanhusneuvoston Säkylän edustaja Jarmo Kyllönen kertoi seuraavia kuulumisia viimeisimmästä 
alueen vanhusneuvoston kokouksesta.  

 

-Kokouksessa keskusteltiin pitkään ikääntyvien ennaltaehkäisevien 
palveluidenkokonaisuudesta sekä ikäkeskuksen suunnitelmat 2024. 

-Hyvinvointialueelta oli viranhaltia kertomassa palvelukokonaisuudesta sekä ikäkeskuksen 
suunnitelmista. 

-Kokouksessa tuotiin huoli esille, että todella huonokuntoisia vanhuksia asuu kotona eivätkä 
he pääse palveluasumisen piiriin. 

-Saimme myös selvityksen ikääntyvien palveluiden tämänhetkisestä tilasta. 

-Muissa asioissa keskustelua herätti vanhuksille toimitettava ateriapalvelu ja se miten 
muistisairaan vanhukset kykenevät ateriat tilaamaan sekä aterioiden laatu ja se, miten 
vanhukset sen lämmittävät omatoimisesti. 


